
Her Overingeniør Holst 
                                Kabelvåg 
 
 
 
Øyfjord Fiskarlag. 

 
Taker så meget for det som blev gjort 

med støene i Øyfjordvær. 
Men når uværet og sjøen ater bryter 

løs, hvor lenge vil så dette vare, vi har 
et gammelt krav om en avbreker og dette 
vil vi nu mer enn før framsette krav om 
at få dette påskynt på grunn av utviklingen 
av støre båter, og av forskjelig omlegning 
i driften, nu har stedet en befolkning 
på ca. 150 menesker, og dette med en så 
skrøpeig sjøforbindelse og helt uten veiforbin- 
delse. Tenk dere muligheten av at leve på slike 
komunikasjonsmidler, vi har mangan 
drøftet spørsmålet om at søke staten om 
hjælp at fløte hærifra, og vist ikke dette  
blir lit påskynt ser vi os nøt at ta skrit. 

Dette krav er så gamelt at de som krevde 
det den gang er utdød, og nye krefter er trådt 
in, disse vil som det ser ut ikke kunne 
opleve at få nogen avbreker. 

Vi ber her Overingeniøren om at påskynde lit 
dette gamle krav i fra Øyfjordvær. 

Stedet har 5 skjøyter og mange motorsjarker 
og mindre fiskebåter. Disse kan gjennemsnitlig 
 



 
 
i årets løp fiske ca. 750000 kg fisk. 
 For øvrig kan bemerkes at når stedet 

skal ha lege eller jormor, er man 
henvist til sjøen, og det hender mangan 
at man ikke kommer av land eller på land 
og vad vil så skje, og vad har skjed, folk 
har død uten hjelp, slik er forholdene også 
i dag i Øyfjordvær. 

 
 
 
Med høyaktelse 
 
Den 16-11-1942                     Øyfjord Fiskarlag 
 
                                                  Ludvig Berntsen 


